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Protokół Nr XLIX06 
z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 26 października 2006 r. 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

w Gostyniu 
 

Ad 1) 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk o godzinie 16.00 otworzył czterdziestą 

dziewiątą sesję Rady Powiatu Gostyńskiego. 

Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

W Radzie Powiatu zasiada 19 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jest 

władna podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane kworum. Podczas stwierdzania kworum 

na sesji obecnych było 19 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 2) 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił proponowany porządek obrad XLIX 

sesji Rady Powiatu.  

Starosta Pani Elżbieta Palka zgłosiła wniosek o uzupełnienie porządku obrad                      

o dodatkowe punkty: 

8f) o treści: „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Rady Powiatu Gostyńskiego Nr XXV/185/04 z dnia 28 grudnia 2004 roku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Gostyńskiego na lata 

2005- 2007”, 

8 g) o treści: „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Rady Powiatu Gostyńskiego Nr XXV/185/04 z dnia 28 grudnia 2004 roku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Gostyńskiego na lata 

2005- 2007.   

 

Wniosek o dodanie pkt 8 f) został przyjęty w wyniku głosowania: 18 głosów „za” przy 1 
głosie „wstrzymującym się”. 
Wniosek o dodanie pkt. 8 g) został przyjęty w wyniku głosowania: 18 głosów „za” przy 
1 głosie „wstrzymującym się”. 
 
Proponowany porządek obrad został przyjęty w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 3) 
Protokół Nr XLIX/06 z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 28 września 2006 r. 
został przyjęty w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”.  

 

Ad 4) 

Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła informacje z działalności Zarządu Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 16 i 23 października 2006 r.  

Wyżej wymienione informacje stanowią załączniki do protokołu. 

 
Ad 5) 

W punkcie „Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji oraz odpowiedzi na 

postawione pytania” radni zadali następujące pytania: 

§ Radny Pan Andrzej Czabajski zadał pytanie dotyczące informacji z dnia 16 

października pkt 1 c. Zapytał ile udziałów w Samorządowym Funduszu 

Poręczeń Kredytowych w tej chwili posiada Powiat Gostyński. 

§ Radny Pan Andrzej Czabajski zadał również pytanie dotyczące informacji z 

dnia 16 października- pkt 1g). Zapytał, czy opracowano już projekt 

zagospodarowania parku przy Zespole Szkół Rolniczych w Grabonogu i ile 

będzie to kosztować. 

Starosta Pani Elżbieta Palka odpowiadając na pierwsze pytanie radnego Czabajskiego 

poinformowała, że obecnie Fundusz posiada udziały na kilka milionów złotych. Obserwuje 

się bardzo duże zainteresowanie poręczeniami, dlatego też przyszła Rada Powiatu powinna 

zastanowić się nad zwiększeniem ilości udziałów w Funduszu. Na dzień dzisiejszy powiat 

posiada 160 udziałów w Funduszu na kwotę 160.000 zł. Kolejne udziały na kwotę 140.000 zł 

dzisiaj byłoby trudno oceniać ze względu na wielkość innych wydatków, ale wydaje się, że 

zakup udziałów na kwotę 100.000 zł warto by było przedyskutować. Starosta podkreśliła, że 

do Funduszu przystąpiły również inne samorządy gmin i powiatów, m.in. Leszno, Krotoszyn, 

Rawicz, Dolsk.  

Odpowiadając na drugie pytanie radnego dotyczące zagospodarowania parku w 

Grabonogu Starosta podkreśliła, że założeniem jest szybkie wykonanie projektu, ale projekt 

renowacji parku może być wykonany tylko przez specjalistów. Koszt szacunkowy na I etap 

renowacji to ok. 100.000 zł. Park wymaga nie tylko nasadzenia nowych drzew i krzewów, ale 

również wykonania nowych ścieżek, alejek. Kwota 100.000 zł może okazać się 

niewystarczająca, ale projektant ma podzielić inwestycje na etapy. I etap to wykonanie 

części parku, w której znajdują się stawy, które zostały już odmulone. Starosta podkreśliła, 
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że należy zająć się też drugim parkiem przy Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie, który 

również wymaga odnowienia.  

§ Radny Pan Andrzej Czabajski powiedział, iż jeżeli będzie opracowywany 

taki projekt renowacji parku, to należy w nim ująć planowaną budowę 

nowego pawilonu oraz wygospodarować miejsce na parkingi.  

Starosta Pani Elżbieta Palka poinformowała, że powstała już dokumentacja budowy 6-

klasowego pawilonu dydaktycznego w Grabonogu, który powstanie w miejsce obecnych 

baraków. Oprócz tego w planie uwzględniono budowę parkingu na 120 samochodów. Projekt 

renowacji parku musi się skomponować z projektem budowy pawilonu i parkingu.  

  

§ Radny Pan Janusz Sikora zwrócił się o dokładniejsze wyjaśnienie 

dotyczące pkt 1a informacji z 16 października br. dotyczącego kursów 

dokształcających dla uczniów szkół zawodowych działających na terenie 

powiatu. Zapytał, jakie kursy są organizowane.  

§ Radny Pan Janusz Sikora poprosił również o szerszą informację dotyczącą 

pkt. 2a informacji z działalności Zarządu z dnia 23 października 2006 r. na 

temat wykazu uczniów, którym przyznano stypendia w roku szkolnym 

2006/2007. Radny zapytał do jakiej najwyższej kwoty dochodów na osobę 

przyznawane jest stypendium oraz w jakiej wysokości stypendia są 

wypłacane.  

Starosta Pani Elżbieta Palka poprosiła o udzielenie odpowiedzi na powyższe pytania 

Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Pana Krzysztofa Nowaczyka. 

Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk odpowiadając na pytanie pierwsze dotyczące kursów 

dokształcających poinformował, że kursy te są organizowane przez ośrodek działający przy 

Zespole Szkół Rolniczych w Grabonogu dla klas gastronomicznych. 

Odpowiadając na pytania dotyczące stypendiów Naczelnik poinformował, ze granica 

dochodów od której przyznawano stypendia to kwota 504 na członka rodziny. Nie otrzymają 

stypendium ci uczniowie, którzy są uczniami drugorocznymi, tzn. powtarzają klasę. 

Stypendium będzie wypłacane przez 10 miesięcy po 120 zł miesięcznie.  

 

§ Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zwrócił się pytaniem dotyczącym 

informacji Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu na temat 

remontu drogi Szelejewo- Bielawy Szelejewskie- Anteczków- Stefanowo.  

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu Pan Grzegorz Mayer poinformował,                 

że Zarząd Powiatu dwa razy zajmował się tym tematem. PZD wystąpiło z pismem do Gminy 

Piaski w sprawie przejęcia przez Gminę tej drogi, lecz do tej pory nie uzyskał żadnej 

odpowiedzi. Dyrektor stwierdził, że raczej wątpliwe jest, aby Gmina Piaski chciała przejąć tę 
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drogę powiatową. Dyrektor powiedział, że droga ta jest szczególnie uczęszczana i niszczona 

przez pojazdy ciężkie dojeżdżające do pól. Remont nawierzchni byłby bardzo kosztowny- 2,6 

km drogi to koszt ok. 600.000 zł. Stąd też PZD przesłał pismo do Zarządu Powiatu                       

z informacją, że może przeprowadzić jedynie tzw. łatanie dziur, a dodatkowo na wiosnę 

dokonać ścinki poboczy. 

 

Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, że radni nie złożyli interpelacji. 

 

Ad 7) 

Zapytania złożyli następujący radni: 

§ Radny Pan Jerzy Giernalczyk powiedział, że w tym tygodniu karetka 

pogotowia ratunkowego jadąca do wypadku w Dzięczynie sama uległa 

wypadkowi w Pudliszkach i uległa zniszczeniu. Radny zapytał w związku               

z tym, czy dwie karetki, które obecnie obsługują Powiat Gostyński to liczba 

wystarczająca. 

 Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że karetka, która uległa wypadkowi to pojazd firmy 

FALCK i w związku z tym istnieje szansa, że firma wymieni powypadkową karetkę na inną. 

Poinformowała również, że przyczyną wypadku karetki była prawdopodobnie zabrudzona 

droga. W wypadku ucierpieli kierowca i pielęgniarz, lekarzowi nic się nie stało.  

 

§ Radny Pan Grzegorz Marszałek zapytał, czy w związku z omawianym wyżej 

wypadkiem karetki pogotowia jest obecnie wystarczająca liczba zespołów  

mogących obsadzić trzecia karetkę.  

Starosta Pani Elżbieta Palka odpowiedziała, że co prawda brakuje lekarzy, ale w tym 

wypadku nie ma takiego zagrożenia, tym bardziej, że lekarz nie ucierpiał bardzo w wypadku  

i prawdopodobnie już wrócił do pracy. Odnosząc się do kwestii podwyżki wynagrodzeń 

lekarzy Starosta stwierdziła, że nie są to podwyżki, które zatrzymywałyby lekarzy w 

szpitalach.  

 

§ Radna Pani Ewa Ciszak zabierając głos odniosła się do planowanych 

podwyżek płac dla służby zdrowia. Powiedziała, że podwyżki dotyczą tylko 

lecznictwa zamkniętego. Lekarze będący na kontraktach nie zostaną objęci 

podwyżką.  
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§ Radny Pan Krzysztof Wachowiak  zwrócił się z następującymi pytaniami: 

− do Naczelnika Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska                    

o udzielenie odpowiedzi na pytanie, co gorzelnia w Goli robi z pozostającym 

wywarem w sezonie zimowym i letnim, 

− do Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg – radny powiedział, że na ostatniej 

sesji Rady Miejskiej w Poniecu padło pytanie dotyczące drogi w 

Chumiętkach-, czy wiadomo którędy będzie tam prowadzony gazociąg do 

Żytowiecka; prawdopodobnie ma przebiegać środkiem drogi, która niedawno 

była remontowana i położono tam nową nawierzchnię,  

− do Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie drogi w Poniecu, przy 

której była wykonywana kanalizacja; radny powiedział, że mieszkańcy skarżą 

, iż w miejscach po wykopach robią się koleiny, w których po deszczu 

gromadzi się woda, . 

− w sprawie ogrzewania Domu Pomocy Społecznej w Rogowie. Radny uzyskał 

informację, że przebywające tam pensjonariuszki marzną,  

− do Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 

Gostyniu w sprawie śmierci Tobiasza Wojciechowskiego. Radny zwrócił się z 

pytaniem do Przewodniczącego Rady Powiatu, czy czyta odpowiedzi, które 

przekazuje radnym. Powiedział, że z przekazanej przez Przewodniczącego 

odpowiedzi udzielonej przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Gostyniu wynika, iż ojciec zmarłego Tobiasza otrzymał 

fax z wynikami badań. Radny stwierdził, że Dyrektor wyraźnie kłamie, gdyż 

rzekomo fax wysłano 31 maja br., a rzeczywiście taka data nie istnieje. 

Ponadto ojciec Tobiasza nie posiada fax-u. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk odpowiadając na ostatnie pytanie radnego 

odpowiedział, że on przekazał odpowiedź, za jej treść natomiast odpowiada Dyrektor SP 

ZOZ w Gostyniu. 

 

Ad. 8 a) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Borek Wlkp. 

przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka.  

Poinformowała, że Burmistrz Borku Wlkp. zwrócił się z prośbą o pomoc finansową w kwocie 

25.000 zł na dofinansowanie zakupu lekkiego samochodu ratowniczo - gaśniczego dla OSP 

w Zalesiu. Całkowity koszt zakupu samochodu wynosi 128.400 zł.  

Starosta Pani Elżbieta Palka poinformowała również, że Zarząd Powiatu wnioskuje                    

o zwiększenie kwoty o 3.400 zł zgodnie z kolejnym wnioskiem Burmistrza Borku Wlkp.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef 
Śląski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radny Pan Grzegorz Marszałek podziękował Radzie Powiatu, dzięki której udało się w 

minionej kadencji zakupić 2 średnie samochody ratowniczo- gaśnicze dla ochotniczych 

straży pożarnych a teraz będzie możliwy zakup trzeciego lekkiego samochodu ratowniczo- 

gaśniczego. W sumie dla powiatu gostyńskiego pozyskano 4 nowe samochody, które są 

finansowane z budżetu państwa. Na zakupie samochodów powiat zarobił 150.000 zł- czyli 

równowartość jednego nowego samochodu. Dofinansowanie do jednego średniego 

samochodu to kwota ok. 240.000 zł.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk przypomniał, że radny Pan Marszałek jest 

Prezesem Powiatowego Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych. 

 

Wniosek Zarządu Powiatu w sprawie zwiększenia kwoty dofinansowania zakupu 
lekkiego samochodu ratowniczo - gaśniczego dla OSP w Zalesiu o 3.400 zł- został 
przyjęty w wyniku głosowania- 19 głosów „za”. 
 

Uchwała Nr XLIX/367/06 Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Gminy Borek Wlkp. została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 8 b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/94/03 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

18 grudnia 2003 r. w sprawie zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania oraz 

wysokości stypendiów sportowych dla zawodników amatorów osiągających wysokie wyniki 

sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym przedstawiła Starosta 

Pani Elżbieta Palka.  

Starosta poinformowała, że o zmianę w uchwale wnioskował Kolarski Klub Sportowy 

„Gostyń”. Dotychczasowy zapis § 2 pkt 2 znacznie ograniczał możliwości występowania z 

wnioskami o stypendia. Zmiana zapisu umożliwiająca składanie wniosków o stypendia dla 

sportowców już w momencie uzyskania przez nich co najmniej 12 miejsca w mistrzostwach 

kraju w swojej kategorii wiekowej (a nie jak dotychczas - 6 miejsca). Zwiększy więc liczbę 

osób ubiegających się o stypendium i poszerzy możliwość udzielania pomocy młodzieży 

zajmującej się amatorsko uprawianiem sportu. 
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Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XLIX/368/06 w sprawie zmiany uchwały Nr XV/94/03 Rady Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 18 grudnia 2003 r. w sprawie zasad i trybu przyznawania, 
wstrzymywania i cofania oraz wysokości stypendiów sportowych dla zawodników 
amatorów osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 
międzynarodowym lub krajowym została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 8 c) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/302/06 Rady Powiatu Gostyńskiego z 

dnia 29 marca 2006 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób  niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne 

zadania przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka.  

Starosta poinformowała, że Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pan Mirosław 

Sobkowiak przedłożył radnym nowy projekt uchwały po dokonanych zmianach w związku z 

otrzymanymi środkami. Zmiany dotyczą zapisów w § 1 projektu uchwały: 

- ust. 1 jako punkt pkt 1a) otrzymuje brzmienie: „w pkt 1- dofinansowanie kosztów 

tworzenia i działalności warsztatów terapii zajęciowej – kwotę 402 420 zł zastępuje 

się kwotą 422 420 zł”; następnym podpunktom nadaje się kolejne litery. 

- ust. 1 pkt 1 b) bez zmian, 

- ust. 1 pkt 1 c) „w pkt 3- dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, 

przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze kwotę 246 702 zł zastępuje się kwotą 

383 778 zł (poprzednio 283 199 zł), 

- ust. 1 pkt 1 d) bez zmian 

- ust. 1 pkt 1 e) „w pkt 5- dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych, w 

komunikowaniu się i technicznych, w związku z indywidualnymi potrzebami osób 

niepełnosprawnych kwotę 150 000 zł zastępuje się kwotą 214 800 zł (poprzednio 175 

800 zł), 

- ust. 1  dodaje się jako pkt 1 f) „kwotę ogółem zastępuje się kwotą 1 159 898 zł. 

- ust. 1 pkt 2 a) bez zmian 

- ust. 1 pkt 2 b) bez zmian 
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- ust. 1 pkt 2 c) bez zmian 

- ust. 1 jako  pkt 2 d) dodaje się: „kwotę ogółem zastępuje się kwotą 58 803 zł. 

Podobnie zmiany wprowadzono do załączników do projektu uchwały.   

Starosta poinformowała, że w związku z brakiem zainteresowania osób niepełnosprawnych 

zaciąganiem pożyczek na rozpoczęcie działalności gospodarczej albo rolniczej, proponuje się 

przenieść kwotę 70 000 zł z zadania nr 2 w załączniku nr 2 na zadania z zakresu rehabilitacji 

społecznej. Natomiast w związku ze złożeniem wniosku o zwrot kosztów poniesionych przez 

pracodawcę dotyczących przystosowania nowego stanowiska pracy dla osoby niepe łnosprawnej 

zadanie nr 1 w załączniku nr 2 proponuje się zwiększyć do kwoty 40.000, jednocześnie z uwagi na 

wyczerpanie możliwości finansowania kosztów szkolenia i przekwalifikowania zawodowego osób 

niepełnosprawnych kwotę 4 200 zastępuje się kwotą 3 803 zł. Ponadto mając na uwadze bardzo 

duże zainteresowanie korzystaniem z dofinansowania zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, 

przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom niepe łnosprawnym na 

podstawie odrębnych przepisów oraz stale rosnące potrzeby związane z likwidacją barier 

architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych, w związku z indywidualnymi potrzebami 

osób niepełnosprawnych, proponuje się zwiększenie o kwotę 25 000 zł zadania nr 5 w załączniku 

nr 1 oraz o kwotę 36 497 zł zadania nr 3 w tymże załączniku. Natomiast z uwagi na rezygnację 

kilku osób z dofinansowania do uczestnictwa w turnusie rehabilitacyjnym proponuje się 

zmniejszenie z zadania nr 2 w załączniku nr 1 o kwotę 2 500 zł. W wyniku mniejszego 

wykorzystania środków na dofinansowanie kultury, sportu, rekreacji i turystyki osób 

niepełnosprawnych kwotę 40 000 zł z zadania nr 4 w załączniku nr 1 zastępuje się kwotą 36 400 zł. 

Dodatkowo, w związku z pismem Prezesa Zarządu PFRON z 26 października 2006 r. 

zawierającym informację o zwiększeniu o 159.579 zł wysokości środków PFRON dla Powiatu 

Gostyńskiego, przypadających według algorytmu w 2006 r. na realizację zadań określonych w 

ustawie z 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych proponuje się rozdzielenie dodatkowych środków na następujące zadania z 
zakresu rehabilitacji społecznej: 
- o 20 000 zł proponuje się zwiększyć dofinansowanie kosztów działalności Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Piaskach w związku z dużymi wydatkami placówki, wynikającymi ze 
zwiększających się kosztów działalności (załącznik nr 1, pkt.2) - do kwoty 422 420 zł; 

- o 100579 zł proponuje się zwiększyć dofinansowanie dla osób niepełnosprawnych do 
zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze ze 
względu na dużą liczbę niezrealizowanych wniosków o ww. dofinansowanie złożonych w PCPR 
w Gostyniu (załącznik nr 1, pkt.3) - do kwoty 383 778 zł; 

- o 39 000 zł proponuje się zwiększyć dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych, w 

komunikowaniu się i technicznych ze względu na dużą liczbę niezrealizowanych wniosków o ww. 

dofinansowanie złożonych w PCPR w Gostyniu (załącznik nr 1, pkt,5) - do kwoty 214 800 zł. 
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Zmiany powyższe, uzgodnione z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu, 

Powiatowym Urzędem Pracy w Gostyniu oraz Wydzia łem Oświaty i Spraw Społecznych Starostwa 
Powiatowego w Gostyniu, realizującymi zadania powiatu z zakresu rehabilitacji społecznej i 
zawodowej, pozwolą na pełne wykorzystanie przez Powiat Gostyński środków otrzymanych z 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, z uwzględnieniem aktualnych 
potrzeb środowiska osób niepełnosprawnych i ich rodzin. 
 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef 
Śląski  poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk  poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Zastępca Przewodniczącej Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych 
Pan Józef Śląski poinformował, że Rada zaopiniowała wniosek pozytywnie.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 
Poprawka zgłoszona przez Starostę Panią Elżbietę Palkę. została przyjęta w wyniku 
głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 

Uchwała Nr XLIX/369/06 w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/302/06 Rady Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 29 marca 2006 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej osób  niepełnosprawnych, realizowanych w 
ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz 
wysokości kwot na poszczególne zadania została podjęta w wyniku głosowania- 19 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
 
Ad. 8 d) 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2006 r. przedstawiła 

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

Poinformowała, że Zarząd na posiedzeniu w dniu 16 października 2006 roku przyjął projekt 

uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 

2006 rok.   

I. Zmiany w planie dochodów.  

1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 37.100 zł z tyt. dotacji z WFOŚiGW na wsparcie 

realizacji zadania pn. „Modernizacja systemu centralnego ogrzewania oraz montaż 
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kolektorów słonecznych w budynku Komendy Państwowej Staży Pożarnej w Gostyniu 

przy ul. Wrocławskiej 247”– dz. 900 rozdz. 90011 § 6260. 

2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 21.866 zł z tyt. dotacji celowych na przygotowanie i 

przeprowadzenie wyborów do rady powiatu – dz. 751 rozdz. 75109 § 2110. 

3. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 90.000 zł z tyt. dotacji celowych: z Gminy Poniec 

10.000 zł i z Gminy Piaski  80.000 zł  na dofinansowanie zakupu samochodu dla KPPSP 

w Gostyniu – dz. 754 rozdz. 75411 § 6620. 

4. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 20.000 zł z tyt. dotacji z GFOŚiGW z Gminy 

Gostyń na dofinansowanie zakupu samochodu dla KPPSP w Gostyniu – dz. 900 rozdz. 

90011 § 6260. 

5. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 4.500 zł z tyt. dotacji celowych na tworzenie i 

prowadzenie specjalistycznych ośrodków wsparcia dla ofiar przemocy – dz. 852 rozdz. 

85203 § 2110. 

6. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 238.137 zł z tytułu niewykonanych wydatków 

niewygasających – dz. 758 rozdz. 75814 § 0970.  

7. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 200 zł z tyt. wpływów z nawiązek sądowych dla 

ZSS w Brzeziu – dz. 801 rozdz. 80111 § 0970. 

8. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 16.200 zł z  wpływów ze współpracy Polsko-

Ukraińskiej dla ZSOiZ w  Krobi  dz. 801 rozdz. 80130 § 2700.        

9. Przesunięcie pomiędzy paragrafami dochodów kwoty 83.800 zł w dz. 600 rozdz. 60014 z 

§ 0690 na § 0490.      

II. Zmiany w planie wydatków. 

1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 80.000 zł na zakup tablic rejestracyjnych  – dz.750 

rozdz.75020 § 4300. 

2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 2.200 zł w ZSS w Brzeziu – dz.801 rozdz.80111 § 

4300 – 200 z na wyjazdy sportowe i na zakup książek do biblioteki § 4240 – 2.000 zł.  

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 37.100 zł z tyt. dotacji z WFOŚiGW na wsparcie 

realizacji zadania pn. „Modernizacja systemu centralnego ogrzewania oraz montaż 

kolektorów słonecznych w budynku Komendy Państwowej Staży Pożarnej w Gostyniu 

przy ul. Wrocławskiej 247”– dz. 754 rozdz. 75411 § 4270. 

4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 21.866 zł z tyt. dotacji celowych na przygotowanie i 

przeprowadzenie wyborów do rady powiatu – dz.751 rozdz. 75109 § 4170 – 4.740 zł, § 

3030 – 1.470 zł,  § 4210 - 974 zł,  § 4300 -14.682 zł . 

5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 110.000 zł na dofinansowanie zakupu samochodu 

dla Komendy Powiatowej Państwowej Staży Pożarnej w Gostyniu w Gostyniu – dz.754 

rozdz. 75411 § 6060. 
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6. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 4.500 zł na tworzenie i prowadzenie 

specjalistycznych ośrodków wsparcia dla ofiar przemocy– dz. 852 rozdz. 85203 § 2830. 

7. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 99.353 zł z wydatków niewygasających nie 

wykonanych  do 30.09.2006  na  budowę windy – dz. 700 rozdz. 70005  § 6050.  

8. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 30.000 zł na opracowanie dokumentacji na 

modernizację pomieszczeń w budynku zakupionym od firmy Helios – dz. 700 rozdz. 

70005 § 6050. 

9. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 65.433 zł na wynagrodzenia i pochodne dla 

nauczycieli w ZSZ w Gostyniu – dz. 801 rozdz. 80130 § 4010 – 46.277 zł, § 4110 – 8.024 

zł, § 4120 – 1.132 zł oraz na dofinansowanie 120 rocznicy szkolnictwa zawodowego § 

4300 – 10.000 zł. 

10. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 18.000 zł dla ZSOiZ w Krobi na pokrycie kosztów 

współpracy Ukraińsko – Polskiej  – dz. 801 rozdz. 80130  § 3260 – 6.384 zł, § 4170 – 

1.120 zł, § 4300 – 10.496 zł. 

11. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 3.800 zł dla ZSOiZ w Krobi – dz. 801 rozdz. 80130 

 na składki PFRON  § 4140 - 2.300 zł oraz na delegacje § 4410 - 1.500 zł. 

12. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 6.000 zł dla ZSR w Grabonogu na organizację 

kursów  kwalifikacyjnych – dz. 801 rozdz. 80140 § 4010 – 4.980 zł, § 4110 – 897 zł, 

§ 4120 – 123 zł.   

13. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 2.600 zł dla PCPR w Gostyniu zakup wertikali 

okiennych po wymianie okien  – dz. 852 rozdz. 85218 § 4210. 

14. Zmniejszenie rezerwy oświatowej o kwotę 73.449 zł -  dz. 758 rozdz. 75818 § 4810 w tym 

na nagrody 20.600 zł.  

15. Przesunięcia w planie wydatków pomiędzy paragrafami w jednostkach.  

  

III.  W związku ze zmianami w zadaniach inwestycyjnych dokonuje się zmian w załączni-

kach wydatków inwestycyjnych. 

1. W załączniku nr 3 Wykaz inwestycji jednostek budżetowych finansowanych z budżetu 

powiatu: 
a)  w poz. 6 w kol. 6 i 7 zwiększa się zadanie „Budowa windy przy Ośrodku Zdrowia w 

Gostyniu” o kwotę 99.353 zł, 

b) w poz. 7 w kol. 6 i 7 zmniejsza się zadanie „Budowa chodnika przy ul. Polnej  o kwotę 

4.310 zł, 

c) dodaje się zadanie pn. „Modernizacja pomieszczeń budynku przy ul. Poznańskiej 200”  

w kwocie 30.000 zł. 

2. W załączniku nr 4 Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2006-2007: 
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a) w programie I Infrastruktura drogowa: 

- w poz. 1 „Przebudowa drogi powiatowej Nr  4938 P Podrzecze - Grabonóg” 

zmniejsza się  zadanie o kwotę 3.599 zł, 

- w poz. 2 „Przebudowa drogi Gostyń Stankowo dr. 3909 P” zwiększa się zadanie o 

kwotę 2.591 zł, 

- w poz. 3 „Przebudowa drogi  dr.4941 P Krobia – Łęka” zwiększa się zadanie o 

kwotę 1 zł,  
- w poz. 4 „Przebudowa drogi powiatowej NR 4964 P wieś Koszkowo” zmniejsza się 

zadanie o kwotę 925 zł, 
- w poz. 8 „Budowa chodnika dr 4922 P wieś Ziółkowo” zmniejsza się zadanie o 

kwotę 96 zł, 
- w poz. 9 „Budowa chodnika dr 4947 P wieś Daleszyn” zwiększa się zadanie o 

kwotę 2.650 zł, 
-  w poz.10 „Budowa chodnika dr 4945 P wieś Jawory” zmniejsza się zadanie o kwotę 

3.613 zł. 

  

Następnie Skarbnik poinformowała, że Zarząd na posiedzeniu w dniu 26 października 2006 

r. przyjął  autopoprawkę do uchwały  Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian  w 

budżecie powiatu na 2006 r. 

I. Zmiany w planie  dochodów: 

1. Zmiana paragrafu planu dochodów w dz. 900 rozdz. 90011 – dotacji z WFPŚiGW  

zamiast § 6260 -  Dotacje otrzymane z funduszy celowych na finansowanie lub 

dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek 

sektora finansów publicznych, wprowadza się §  2440 -  Dotacje otrzymane 

z funduszy celowych  na realizację zadań bieżących jednostek sektora finansów 

publicznych – 37.100 zł. 

2. Zmiana paragrafu planu dochodów w dz. 801 rozdz. 80120 – środków otrzymanych 

z Polsko Niemieckiej Wymiany Młodzieży – zamiast § 0970 - Wpływy z różnych 

dochodów - wprowadza się § 2700 - Środki na dofinansowanie własnych zadań 

bieżących gmin (związków gmin), powiatów (związków powiatów), samorządów 

województw, pozyskane z innych źródeł – kwota  3.822 zł. 

3. Zmiana klasyfikacji  planu dochodów dotyczącej otrzymania środków na Polsko - 

Ukraińską Wymianę Młodzieży zamiast dz. 801 rozdz. 80130 § 2700 - wprowadza się 

dz. 921 rozdz. 92113 § 2460 – kwota 16.200 zł.  

4. Zwiększenie  planu dochodów z tyt. pomocy finansowej na wykup szpitala z od 

Gminy Krobia 134.324 zł - dz. 851 rozdz. 85111 § 6300. 

 



 13 

II. Zmiany w planie wydatków: 

1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 15.000 zł  dla ZSO w Gostyniu na 

wynagrodzenia  za matury  dz.801 rozdz. 80120 § 4010.  

2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 6.060 zł dla ZSOiZ w Pogorzeli na kursy 

uczniów -  dz.801 rozdz. 80120 § 4300. 
3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 20.000 zł  dla DPS w Rogowie na wymianę 

wkładów kominowych   – dz. 852 rozdz.85202 § 4270. 
4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 2.000 zł  dla DPS w Chwałkowie na zakup 

paliwa   – dz. 852 rozdz.85202 § 4210. 
5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 25.000 zł na zadanie „Przebudowę drogi Poraj 

– Czachorowo – dz. 600 rozdz. 60014 § 6050. 
6. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 200.000 zł na budowę ścieżki rowerowej 

Pudliszki – Kuczynka – dz. 600 rozdz. 60014 § 6050. 
7. Zmniejszenie  planu wydatków o kwotę 100.000 zł na modernizację SP ZOZ 

w Gostyniu – dz. 851 rozdz. 85111 § 6050. 
8. Zmniejszenie  planu wydatków o kwotę 20.000 zł na zmianę systemu ogrzewania 

w DPS w Rogowie  – dz. 852 rozdz. 85202 § 6050. 
9. Zmniejszenie rezerwy na inwestycje o kwotę 100.000 zł – dz. 758 rozdz. 75814 

§ 6800. 
10. Zwiększenie rezerwy ogólnej o kwotę 86.264 zł - dz. 758 rozdz. 75814 § 4810. 

11. Przesunięcia  w planie wydatków pomiędzy paragrafami w Starostwie, ZSR 

w Grabonogu, DPS w Zimnowodzie.   

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef 
Śląski  poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 

Starosta Pani Elżbieta Palka powiedziała, że chciałaby zwrócić uwagę radnych na 3 

elementy, którymi są: 

Ø Zwiększenie planu wydatków o kwotę 30.000 zł na opracowanie dokumentacji na 

modernizację pomieszczeń w budynku zakupionym od firmy Helios 

Ø Ścieżka rowerowa Pudliszki – Kuczynka- tu powiat przeznaczył 100 tys. zł z budżetu, 

a kolejne 100 tys. zł przeznaczyła na ten cel Gmina Krobia. 

Ø Przeprowadzono przetarg na modernizacje szpitala, w wyniku którego 

zaoszczędzono środki w wysokości 100.000 zł. 
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Radny Pan Krzysztof Wachowiak stwierdził, że mieszkańcy mogą sądzić, że te 100.000 zł 

które zaoszczędzono w wyniku przeprowadzonego przetargu na modernizacje szpitala, 

powiat przeznaczył na budowę ścieżki Kuczynka- Pudliszki. W związku z tym radny złożył 

wniosek, aby część środków z kwoty 100.000 zł, które pozostały z przetargu na szpital część 

środków przeznaczyć na remont oddziału dla przewlekle chorych w Poniecu. Oddział ten 

należy do szpitala w Gostyniu. Ordynator tego oddziału zgłaszał konieczność wymiany 

instalacji oddymiającej i odgromowej. 

Starosta Pani Elżbieta Palka powiedziała, że nie widzi przeszkód, aby przeznaczyć część 

środków, np. 30 tys. zł  na wymianę instalacji w budynku w Poniecu. Zaproponowała jednak, 

aby środki te pochodziły z rezerwy, na której jest 83.000 zł. 

Radny Pan Leszek Hądzlik wyjaśnił, że ścieżka rowerowa Kuczynka- Pudliszki to właściwie 

ścieżka do cmentarza. Radny podziękował Panu Jerzemu Giernalczykowi za to, że udało mu 

się przekonać Radę Miejska Krobi, aby dofinansowała w 50% realizacje tego zadania.   

Radna Pani Ewa Ciszak wracając do sprawy oddziału w Poniecu dodała, że budynek w 

którym mieści się oddział jest w bardzo złym stanie, a oddziału nie można zlikwidować gdyż 

jest on bardzo potrzebny społeczeństwu. Szpital w Marysinie nie spełnia tej roli takiej, jaką 

ma oddział w Poniecu.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak wracając do tematu budowy ścieżki rowerowej 

poinformował, że ostatnio interesował się budowa podobnej ścieżki na terenie Gminy 

Krzemieniewo. Stwierdził, że tam budowa ścieżki pochłania znacznie mniejsze środki niż u 

nas – nie wykonuje się tam odwodnienia, ale za to wszystkie ścieżki są oświetlone. Dodał: 

„Jedna Polska, inny powiat, całkiem inne założenia i inne koszty”.  

Starosta Pani Elżbieta Palka powiedziała, że oświetlenie jest sprawą gmin.  

 

Wniosek Radnego Pana  Krzysztofa Wachowiaka w sprawie przekazania środków w 
wysokości 30.000 zł na wykonanie instalacji w budynku szpitalnym w Poniecu został 
przyjęty w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 

 

Wniosek o zwiększenie pomocy finansowej dla Gminy Borek Wlkp. na zakup 
samochodu ratowniczo- gaśniczego dla OSP w Zalesiu o kwotę 3.400 zł został przyjety 
w wyniku głosowania – 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 

 

Autopoprawka Zarządu do uchwały  Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian w 
budżecie powiatu na 2006 r. została przyjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Uchwała Nr XLIX/370/06 w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2006 r. 
została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”.  
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 e) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wystąpienia pokontrolnego z kontroli 

przeprowadzonej w Zespole Szkół Zawodowych w Gostyniu przedstawił Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Czupryński.  

Poinformował, że w dniu 3 października 2006 roku zespól kontrolny Komisji Rewizyjnej w 

składzie: Józef Śląski, Franciszek Celka, Andrzej Czabajski przeprowadził kontrolę w 

Zespole Szkół Zawodowych w Gostyniu w zakresie wykonania budżetu jednostki za  2005 

rok. Kontrola została przeprowadzona na podstawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

zatwierdzonego uchwałą  Nr XXXIX/281/06 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 26 stycznia 

2006 r. w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu Gostyńskiego na 

rok 2006. Zgodnie z art. 17 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym komisje podlegają radzie powiatu w całym zakresie swojej działalności, 

przekładają jej swoje plany pracy i sprawozdania z działalności. Zgodnie z postanowieniem § 

88 pkt 1 Statutu Powiatu Gostyńskiego, Komisja Rewizyjna przygotowuje projekt zaleceń i 

wniosków pokontrolnych, które po przyjęciu przedstawia radzie do zatwierdzenia. Na 

posiedzeniu w dniu 16 października 2006 r. Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę w sprawie 

przyjęcia wystąpień pokontrolnych z kontroli przeprowadzonych w Zespole Szkół 

Zawodowych w Gostyniu. W związku z powyższym Komisja Rewizyjna przekłada Wysokiej 

Radzie niniejszy projekt uchwały i wnosi o jego przyjęcie. 

 

Uchwała Nr XLIX/371/06 w sprawie zatwierdzenia wystąpienia pokontrolnego z kontroli 
przeprowadzonej w Zespole Szkół Zawodowych w Gostyniu została podjęta w wyniku 
głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”.  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 8 f)  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr XXV/185/04 z 

dnia 28 grudnia 2004 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 
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Powiatu Gostyńskiego na lata 2005-2007 przedstawił Etatowy Członek Zarządu Pan Marek 

Podyma. 
Poinformował, że zgodnie z zapisami uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

Programu Inwestycyjnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2005-2007 przyjęty plan jest 

programem, którego aktualizacja jest uzależniona od aktualnych potrzeb oraz możliwości 

finansowych samorządu powiatowego. W zadaniach z zakresu infrastruktury drogowej oraz 

pomoc społeczna i ochrona zdrowia, ostateczne kwoty inwestycji ustalono w związku z 

zakończeniem robót oraz w oparciu o wyniki przeprowadzonych przetargów. Zmiany dotyczą 

następujących inwestycji: 

− „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4938 P Podrzecze – Grabonóg” – zmniejsza 

się   zadanie o kwotę 3.599,00 zł, 

−  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4941 P Krobia - Łęka Mała” zwiększa się 

zadanie o kwotę 1,00 zł,  

−  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 3909 P Gostyń – Stankowo” zwiększa się 

zadanie o kwotę 2.591 zł. 
−  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4946P Zalesie – Koszkowo”  zmniejsza się 

zadanie o kwotę 925,00 zł, 

−  „Budowa chodnika droga Nr 4947 P Gostyń Stary - Daleszyn - Stężyca wieś 

Daleszyn” zwiększa się zadanie o kwotę 2.650,00 zł. 

− -Budowa chodnika droga Nr 4945 P Koszkowo- Jeżewo  wieś Jawory zmniejsza 

się zadanie o kwotę 3.613,00 zł, 

− Budowa chodnika droga Nr 4922 P Ziółkowo wieś zmniejsza się zadanie o kwotę 

96,00 zł, 

− -Ścieżka rowerowa droga Nr 4928 P Pudliszki – Kuczynka – zwiększa się 

zadanie o kwotę 200.000,00 zł, w 2006 roku i zmniejsza się o kwotę 60.000,00 w 

2007 roku 

− Modernizacja SPZOZ w Gostyniu  zmniejsza się zadanie o kwotę 100.000,00 zł, 

 
Radny Pan Andrzej Czabajski zwrócił się z pytaniem dotyczącym działu- opieka 

społeczna i ochrona zdrowia- chodzi o modernizację szpitala. W Wieloletnim Planie 

Inwestycyjnym na 2007 rok wpisano środki z Unii Europejskiej w kwocie 1.500.000 zł. 

Radny zapytał, jakie kroki podjęto, aby te środki pozyskać. 

Starosta Pani Elżbieta Palka poinformowała, że środki nie zostały jeszcze ostatecznie 

zatwierdzone, dzisiaj nie możemy odpowiedzieć, czy środki na jakiekolwiek zadanie 

zostaną uruchomione.- wszystko pozostaje jeszcze w fazie projektu. 
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Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zwrócił się z zapytaniem do Dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie przebudowy drogi powiatowej Poraj- Czachorowo. 

Przewodniczący zapytał, dlaczego jest tam konieczność poszerzenia drogi z 6 metrów do 

8 metrów.  

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu Pan Grzegorz Mayer poinformował, 

że jest to inicjatywa Urzędu Miejskiego w Gostyniu. Droga ta była modernizowana w 

1999 roku i wówczas miała szerokość 4,5 m. Została przebudowana i poszerzona do 

szerokości 6 m, ale tylko na długości od Ul. Wrocławskiej do wjazdu do firmy „Łagrom”. 

W chwili obecnej na drodze tej odbywa się duży ruch TIR- ów w związku z czym 

wystąpiła potrzeba zwiększenia parametrów tej drogi. Gmina Gostyń będzie 

partycypować w kosztach przebudowy drogi w wysokości 50% kosztów. Remont jest 

przewidziany na odcinku od wjazdu z drogi wojewódzkiej do alei Topolowej czyli do 

drugiego wjazdu do Łagrom. Na drodze tej postawiono znak zakazu zatrzymywania się.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zwrócił uwagę, że samochody do firmy „Łagrom” 

najczęściej jadą przez Sikorzyn i Czachorowo. 

 

Uchwała Nr  XLIX/372/06 w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
Nr XXV/185/04 z dnia 28 grudnia 2004 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2005-2007 została podjęta 
w wyniku głosowania- 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 

 

Ad. 8 g) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr XXIX/230/05 

z dnia 2 czerwca 2005 roku w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2005 – 2013 przedstawił Etatowy Członek Zarządu Pan Marek 

Podyma. 

Poinformował, że uzasadnienie do projektu uchwały jest takie samo jak do uchwały 

poprzedniej. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr XLIX/373/06 w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr 
XXIX/230/05 z dnia 2 czerwca 2005 roku w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju 
Lokalnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2005 – 2013 została podjęta w wyniku 
głosowania- 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym 
się”. 
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Ad. 9 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk przedstawił informacje: 
§ Starosty Gostyńskiego o złożonych oświadczeniach majątkowych przez członków 

zarządu powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu oraz osoby wydające z upoważnienia starosty decyzje 

administracyjne w indywidualnych sprawach z zakresu administracji publicznej. 

Powiedział, że zgodnie z informacją oświadczenia zostały złożone w terminie 

przewidzianym ustawą. Zgodnie z informacją uzyskaną z Urzędów Skarbowych 

właściwych dla zamieszkania ww. osób, w analizowanych oświadczeniach nie 

znaleziono nieprawidłowości, które mogłyby świadczyć o podaniu przez składających 

oswiadczenia nieprawdziwych danych. Jedynie Urząd Skarbowy zwrócił uwagę na 

uchybienia przy wypełnianiu pkt IX oświadczenia dot. wartości składników mienia 

ruchomego.  

§ o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych Rady Powiatu 

Gostyńskiego. Urząd Skarbowy w Gostyniu zwraca uwagę na prawidłowe wpisywanie 

do pkt. IX oświadczenia majątkowego składników mienia ruchomego. Wymagane jest 

wpisanie mienia o wartości rynkowej powyżej 10.000 zł.  Urząd informuje, że po 

złożonych wyjaśnieniach nie stwierdzono nieprawidłowości mogących świadczyć o 

nierzetelności przekazanych oświadczeń majątkowych.  

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, że otrzymał również informację 

Wojewody Wielkopolskiego, zgodnie z którą Starosta Pani Elżbieta Palka oraz 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk złożyli swoje oświadczenia majątkowe w 

terminie oraz nie stwierdzono w nich nieprawidłowości. 

  

Ww. informacje stanowią załączniki do protokołu. 

 
Ad. 10. 
Udzielanie odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Andrzej 
Szumski w odpowiedzi na pytanie radnego Pana Krzysztofo Wachowiaka dotyczące 

wywaru z gorzelni w Goli powiedział, odpowiedział, że wszelkie dostępne informacje 

zostały przedstawione w informatorze przekazanym radnemu. Jeżeli są jakieś 

wątpliwości to prosi o zadanie pytania.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powtórzył pytanie:- gdzie spółka z Goli wywozi wywar 

z gorzelni w sezonie letnim i zimowym. 
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Naczelnik Pan Andrzej Szumski odpowiedział, że nie sposób tego sprawdzić. 

Informacja przekazana pisemnie radnemu na ten temat zawiera te wszystkie informacje, 

w jakich posiadaniu jest Starostwo. Wyjaśnił, że jeżeli we właściwej decyzji jest określony 

sposób zagospodarowania wywaru to znaczy, że jeżeli firma postępuje w sposób 

niezgody z decyzją, to jest to niewłaściwe.  

Radny Pan Andrzej Czupryński jako pracownik firmy w Goli powiedział, iż z wywarem 

postępują tak jak inni- podlega on zagęszczanie a następnie jest wykorzystywany na 

miejscu. Poinformował, że obecnie gorzelnia jest remontowana- podlega modernizacji. 

Natomiast wywar jest zużywany na potrzeby własne- taka też jest oficjalna informacja.  
Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że gdy przyjedzie Kierownik 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska, to znowu stwierdzi, że tylko rolnicy 

indywidualni powodują zanieczyszczanie środowiska. 

Radny Pan Andrzej Czupryński stwierdził, że dotąd skarg nie było. Ponadto dodał, że 

był czas, gdyż gorzelnie rolnicze „siadały” finansowo. Spółka w Goli na dzień dzisiejszy 

ma dochód z gorzelni, jest więc obecnie modernizowana.  

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu Pan Grzegorz Mayer odpowiadając 

na pytanie radnego Pana Krzysztofa Wachowiaka dotyczące budowanej sieci gazowej w 

Pudliszkach wyjaśnił, że nowa nawierzchnia została położona na drodze na odcinku od 

Krobi do Chumiętek. Dalej zaczęto robić nawierzchnię na odcinku od Chumiętek do 

Żytowiecka. Dyrektor stwierdził, iż na dzień dzisiejszy nie przypomina sobie, aby 

wydawał decyzje lokalizacyjną na posadowienie sieci gazowej w miejscowości 

Chumietki. Sieć może przebiegać poza pasem drogowym.  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu Pan Grzegorz Mayer odpowiadając 

na pytanie radnego Pana Krzysztofa Wachowiaka dotyczące drogi w Poniecu przy której 

kończą się prace związane z budową sieci sanitarnej w Poniecu poinformował, że w tej 

chwili dobiegają końca prace na ul. Rydzyńskiej. Inwestor- Urząd Miejski w Poniecu- 

powołał inspektora nadzoru, który nadzoruje prawidłowość wykonania konstrukcji jezdni z 

decyzją wydaną przez Starostę. W ubiegłych tygodniach wystąpiły pewne nieścisłości. 

Wynikające z nieprawidłowo prowadzonych prac. W tej chwili ten stan rzeczy uległ 

poprawie. W stosunku co do innych ulic, przy których była wykonywana sieć sanitarna, 

nie było jeszcze odbioru operacyjnego, który zwykle ma miejsce w ciągu 3- 5 lat od 

zakończenia inwestycji. W przypadku ujawnionych nieprawidłowości, np. gdy występują 

zastopiska wody deszczowej w miejscach odtwarzanych przez inwestora- sytuacja taka 

niezwłocznie jest zgłaszana do Urzędu Gminy w Poniecu, który informuje o tym 

wykonawcę , który z kolei jest zobowiązany do naprawy nieprawidłowości.  
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Radny Pan Krzysztof Wachowiak- powiedział, że w zadanym pytaniu nie chodziło mu o 

ulicę Rydzyńską tylko o ulicę Kusza. Dodał, że w sezonie letnim jadąc samochodem 

można się do niej przykleić, Stąd też pytanie z czego wykonana jest tam nawierzchnia 

jezdni. 

Dyrektor Pan Grzegorz Mayer odpowiedział, że po położeniu nawierzchnię styki 

smaruje się emulsją asfaltową. Prawdopodobnie ta emulsja nie była dobrze posypana 

kruszywem, które zapewne zostało wywiane. Dyrektor zadeklarował, że jutro sprawdzi 

stan drogi- jeżeli będzie nieodpowiedni to zwróci się do Burmistrza Ponieca, aby ten 

wezwał wykonawcę do naprawy nawierzchni.  

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Rogowie Pan Grzegorz Czułno odpowiadając 

na pytanie radnego Pana Krzysztofa Wachowiaka dotyczące ogrzewania w jednostce 

powiedział, ze nie ma żadnych problemów z ogrzewaniem DPS i z całą pewnością nikt 

tam nie marznie. Centralne ogrzewanie działa i jest ciepła woda. Powiedział też, że dzięki 

decyzji Rady Powiatu Dom Pomocy Społecznej w Rogowie ma nową kotłownię, dzięki 

której już w tym roku zaoszczędzono kwotę ok. 70.000 zł. Dyrektor wyliczył, że jeden 

dzień pracy kotłowni gazowej to 200m3 gazu, czyli 160 zł. Natomiast koszt 100 litrów 

oleju opałowego to koszt ok. 245 zł i z pewnością nie starczyło by to na ogrzanie 

budynku.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, że odpowiedź na pytanie 

radnego Pana Krzysztofa Wachowiaka dotyczącą odpowiedzi Dyrektora SP ZOZ 

zostanie udzielona pisemnie.  

 

Ad. 11  
 
W punkcie :”Wnioski i oświadczenia radnych” głosu nie zabrano. 
 

 Ad 12 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, że na jego ręce zostały złożone 

następujące podziękowania: 

§ Od Rady Miejskiej w Krobi podziękowanie za współpracę w postaci 

okolicznościowego medalu. Przewodniczący przekazał medal do Biura Rady. 

§ Od Dyrektora SP ZOZ Pana Macieja Janiszewskiego o treści; 

Podziękowanie stanowi załącznik do protokołu. 

§ Od Wielkopolskiego Związku Hodowców i Producentów Bydła.  

Podziękowanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej Pan Krzysztof Łoniewski 

zabierając głos podziękował Radzie Powiatu za czteroletnia pracę na rzecz Państwowej 

Straży Pożarnej jak również ochotniczych straży pożarnych z terenu powiatu. Komendant 

złożył również życzenia wyboru na kolejna kadencje wszystkim radnym ubiegającym się o 

mandat radnego w nadchodzących wyborach. Na ręce Starosty złożył podziękowania 

zarówno Staroście jak i wszystkim pracownikom Starostwa Powiatowego, a na ręce 

Przewodniczącego Rady Powiatu wszystkim radnym za współpracę.  

Radny Pan Leszek Hądzlik podziękował radnym za współpracę, za osiem lat pracy w 

Radzie Powiatu. Wszystkim radnym ubiegających się o mandat w nadchodzących wyborach 

życzył, aby ten mandat uzyskali.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk podziękował radnemu Panu Hądzlikowi 

za złożone życzenia, życząc mu jednocześnie realizacji planów zawodowych i dalszych 

sukcesów.  

 
Ad. 13 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zamknął 
czterdzieste dziewiąte posiedzenie Rady Powiatu o godz. 18:20.  
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Protokołowała 

Elżbieta Mikstacka 

 
 
 

 

 


